
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. november 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 107
Forslag til lov om ændring af ejendomsvurderingsloven og forskellige andre love. (Ad-
gang til fravalg af den midlertidige indefrysningsordning for grundskyld, ansættelse af
grundværdier for erhvervsejendomme m.v. og andre tilpasninger på ejendomsområdet
samt ændring af beregningsgrundlaget for tinglysningsafgift og indførelse af særordning
for godtgørelse af for meget betalt tinglysningsafgift m.v.).
Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 3
Vil ministeren oplyse, hvilken betydning lovforslaget forventes at have for prissætningen
af de berørte andelsboligforeninger, dvs. de andelsboligforeninger, der tvinges til at gå
væk fra værdifastsættelse ud fra den offentlige ejendomsværdi? Endvidere bedes oplyst,
hvordan dette vurderes at påvirke andelsboligsektoren og boligmarkedet generelt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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